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Protokół nr 44-15/2017 z  posiedzenia 
Komisji Edukacji Rady Miasta Gdańska 

z dnia 22 listopada 2017 r. 
w Nowym Ratuszu, przy ul. Wały Jagiellońskie 1, w sali nr 003 

 
 
 
Posiedzenie rozpoczęło się  o godz. 16:15. 
 
  
Obecność: 
Posiedzenie Komisji odbyło się w 6-osobowym składzie, wg załączonej  
listy obecności, która stanowi załącznik nr 1 do protokołu, było kworum do podejmowania 
prawomocnych decyzji. 
 
Lista pozostałych osób, uczestniczących w posiedzeniu stanowi załącznik nr 2 do protokołu.  
 
Posiedzeniu przewodniczyła radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji Rady 
Miasta Gdańska. 
 
Przewodnicząca Komisji przywitała obecnych oraz przedstawiła następujący porządek 
posiedzenia: 
1. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 

Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1402 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
2. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia 

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1401 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

3. Opiniowanie projektu budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok  
w zakresie działania Komisji Edukacji – druk nr 1372 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
4. Opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gdańska na lata 

2018-2047 – druk nr 1371 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

5.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „mjra Mieczysława 
Słabego” Szkole Podstawowej nr 7 w Gdańsku przy ul. mjra Mieczysława Słabego 6 - 
druk nr 1389 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

6.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego nr 1 w Gdańsku – druk nr 1390 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
7. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gdańskiej Szkoły Szermierki  

w Gdańsku, w skład której wchodzą Szkoła Podstawowa nr 70 z Oddziałami 
Sportowymi w Gdańsku i Szkolne Schronisko Młodzieżowe nr 1 w Gdańsku – druk nr 
1403 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
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8. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  
nr 72 im. Obrońców Westerplatte w Gdańsku – druk nr 1397 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
9. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  

nr 43  im. Jana Kochanowskiego w Gdańsku – druk nr 1396 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
10. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 3 

im. Jana Pawła II w Gdańsku, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących 
nr 7 w Gdańsku – druk nr 1394 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
11. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej 

Mistrzostwa Sportowego nr 93 w Gdańsku, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Mistrzostwa Sportowego w Gdańsku – druk nr 1393 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
12. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 33 

im. Stefana Banacha w Gdańsku, wchodzącej w skład Zespołu Szkół 
Ogólnokształcących nr 2 w Gdańsku – druk nr 1395 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
13.  Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu X Liceum 

Ogólnokształcącemu w Gdańsku – druk nr 1392 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
14. Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Gdańskiej 

Rady Oświatowej – druk nr 1381 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

15. Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 67 
im. „Obrońców Poczty Polskiej” w Gdańsku – druk nr 1391 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
16. Raport z realizacji projektów finansowych w ramach Regionalnego Programu 

Operacyjnego Edukacja 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 

17. Akcja Zima 2018. 
Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 

 
18. Formy komunikacji na linii Miasto – Dyrektorzy szkół – Nauczyciele- Rodzice 

Referuje: Przedstawiciel Prezydenta Miasta Gdańska 
 
19. Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja.  
 

 

Porządek posiedzenia przyjęto jednogłośnie 6 głosami „za”.  

 

Porządek stanowi załącznik nr 3 do protokołu.  
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     PUNKT 1 

Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie uchwalenia budżetu 
Miasta Gdańska na 2017 rok – druk nr 1402 
 

Druk nr 1402 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 3 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/321/165/2017 
 
     PUNKT 2 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie przyjęcia Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Miasta Gdańska – druk nr 1401 
 
Druk nr 1401 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 3 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/322/166/2017 
 
     PUNKT 3 
Opiniowanie projektu budżetu Miasta Gdańska na 2018 rok  
w zakresie działania Komisji Edukacji – druk nr 1372 

 
Druk nr 1372 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  
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Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/323/167/2017 
 
     PUNKT 4 
Opiniowanie projektu Wieloletniej Prognozy Finansowej Miasta Gdańska na lata 2018-
2047 – druk nr 1371 

 
Druk nr 1371 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pani Maria Wojnarowska – Kierownik Referatu Planowania Budżetowego w Wydziale 

Budżetu Miasta i Podatków zreferowała projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja – 4 głosami „za”, przy 2 wstrzymujących się pozytywnie zaopiniowała projekt 

uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/324/168/2017 
 
     PUNKT 5 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania imienia „mjra Mieczysława Słabego” 
Szkole Podstawowej nr 7 w Gdańsku przy ul. mjra Mieczysława Słabego 6 - druk nr 1389 

 
Druk nr 1389 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 43-14/325/169/2017 
 
     PUNKT 6 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Szkolnego Schroniska 
Młodzieżowego nr 1 w Gdańsku – druk nr 1390 
 
Druk nr 1390 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/326/170/2017 
 
     PUNKT 7 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie utworzenia Gdańskiej Szkoły Szermierki  
w Gdańsku, w skład której wchodzą Szkoła Podstawowa nr 70 z Oddziałami Sportowymi 
w Gdańsku i Szkolne Schronisko Młodzieżowe nr 1 w Gdańsku – druk nr 1403 
 
Druk nr 1403 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 roku.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała jaka jest opinia środowiska 

szermierczego w tej sprawie.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 

że środowisko pogodziło się z decyzją miasta. Ponadto został sporządzony grafik jeśli chodzi 

o korzystanie z obiektów sportowych, w tym celu  zostały podpisane umowy z klubami 

sportowymi działającymi na terenie miasta. Dyrektor placówki wystąpił do związku 

szermierczego o harmonogram imprez centralnych, zgodnie z którym PZS po kosztach będzie 

mógł z tego obiektu korzystać.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy kwestia zarządzania bazą 

sportową i hotelową będzie w gestii dyrektora szkoły.  
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego potwierdził, że 

jest to w gestii dyrektora placówki, jedynie obiekt hotelowy jest wyodrębniony by mógł 

prowadzić działalność komercyjną jako schronisko.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy docelowo Gdańska Szkoła 

Szermierki ma stać się samodzielnym klubem szermierczym.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 

że ci sami trenerzy ze szkoły trenują np. w uczniowskich klubach sportowych.  

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji zapytał czy to schronisko będzie funkcjonowało 

na takich samych zasadach do dwa pozostałe.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 

że wszystkie będą funkcjonowały na tych samych zasadach.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy spory między poszczególnymi 

klubami ucichły.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego wyjaśnił, że 

nie ma sygnałów, żeby konflikt trwał nadal.  

 

Nie było więcej  pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/327/171/2017 
 
     PUNKT 8 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  
nr 72 im. Obrońców Westerplatte w Gdańsku – druk nr 1397 

 
Druk nr 1397 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 43-14/328/172/2017 
 
     PUNKT 9 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej  
nr 43  im. Jana Kochanowskiego w Gdańsku – druk nr 1396 

 
Druk nr 1396 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/329/173/2017 
 
     PUNKT 10 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 3 im. 
Jana Pawła II w Gdańsku, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 7 w 
Gdańsku – druk nr 1394 
 

Druk nr 1394 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/330/174/2017 
 
 
     PUNKT 11 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej 
Mistrzostwa Sportowego nr 93 w Gdańsku, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Mistrzostwa 
Sportowego w Gdańsku – druk nr 1393 
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Druk nr 1393 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/331/175/2017 
 
 
     PUNKT 12 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 33 im. 
Stefana Banacha w Gdańsku, wchodzącej w skład Zespołu Szkół Ogólnokształcących nr 2 
w Gdańsku – druk nr 1395 
 

Druk nr 1395 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/332/176/2017 
 
     PUNKT 13 
Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu X Liceum Ogólnokształcącemu 
w Gdańsku – druk nr 1392 
 

Druk nr 1392 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  
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Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/333/177/2017 
 
 
     PUNKT 14 
Opiniowanie projektu uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie powołania Gdańskiej 
Rady Oświatowej – druk nr 1381 

 

Druk nr 1381 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Radna Żaneta Geryk - Przewodnicząca Komisji dodała, że ta zmiana jest na wniosek 

Przewodniczącej GRO pani Katarzyny Hall, z powodu dużej ilości nieobecności niektórych 

członków.   

 

Radny Piotr Gierszewski – członek komisji poprosił, żeby nie zwiększać GRO o 

przedstawicieli kolejnych środowisk.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 6 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  

 

OPINIA  Nr 43-14/334/178/2017 
 
     PUNKT 15 

Opiniowanie projektu uchwały w sprawie nadania statutu Szkole Podstawowej nr 67 im. 
„Obrońców Poczty Polskiej” w Gdańsku – druk nr 1391 

 
Druk nr 1391 stanowi załącznik do protokołu z XLV sesji RMG w dniu 30 listopada 2017 

roku.  

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego zreferował 

projekt uchwały.  

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję.  

 

Nie było pytań.  

 

USTALENIA KOMISJI: 

Komisja –jednogłośnie 5 głosami „za” – pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały.  
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OPINIA  Nr 43-14/335/179/2017 
 
     PUNKT 16 
Raport z realizacji projektów finansowych w ramach Regionalnego Programu 
Operacyjnego Edukacja 

 
Pani Maria Maślak – Wydział Rozwoju Społecznego  
Poinformowała, że „Działanie 3-1 edukacji przedszkolnej” zakładało utworzenie 19 
oddziałów przedszkolnych, zostały one wszystkie uruchomione z początkiem września tego 
roku, udostępniając 427 miejsc w przedszkolach dla dzieci w wieku przedszkolnym. Ponadto 
powstały dwa nowe przedszkola, zaś 2 kolejne były modernizowane. Kolejny projekt 
„Edukacja 3-2 ogólna”, tu są realizowane 2 projekty – szkolenie uczniów przedsiębiorczych, 
empatycznych i rozsądnych w gdańskich szkołach podstawowych oraz projekt „rozwijamy 
kompetencje i realizujemy przyszłość”. W pierwszym projekcie skierowanym do szkół 
podstawowych miasto jest partnerem wiodącym, docelowo wsparcie ma otrzymać 8,5 tys. 
uczniów, 200 rodziców, 1000 nauczycieli i 25 psychologów. Na dzień dzisiejszy wykorzystano 
środki finansowe na poziomie 23%. Szkoły zostały w dużym stopniu doposażone, zostały 
kupione tablety, laptopy, zestawy do różnych terapii, zestawy LEGO do zajęć 
matematycznych. Drugi projekt jest na chwilę obecną zrealizowany na poziomie 20%. Jeśli 
chodzi o udział w stażach różnych pracodawców, to na chwilę obecną kształtuje się na 
poziomie prawie 3,5 %, co jest spowodowane zmianą jeśli chodzi o dostęp do staży. Poziom 
realizacji budżetu w przyszłym projekcie wynosi 7,6%.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Zapytała według jakich kryteriów jest wybierana szkoła, która będzie objęta programem.  
 
Pani Maria Maślak – Wydział Rozwoju Społecznego  

Odpowiedziała, że szkoły wybierane do projektu były wcześniej poddawane 
diagnozie w 2015 roku, założeniem było wsparcie uczniów ze zdefiniowanymi 
problemami, potrzebami dodatkowego wsparcia, i to był klucz do wyboru szkół. 
Dodała, że katalog się rozszerzył ze względu na zmiany wynikające z reformy i szkoły 
nadal mogą się zgłaszać. Na dzień dzisiejszy projekt obejmuje ok. 100 szkół – 49 szkół 
podstawowych i 22 szkoły ponadgimnazjalne.  

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Zapytała jaka część tych projektów była finansowana ze środków miejskich, a jaka z 
europejskich.  
 
Pani Maria Maślak – Wydział Rozwoju Społecznego 
Wyjaśniła, że miasto uzupełnia wkład własny, ale jest to  wkład rzeczowy w postaci 
uzupełnienia sal. Resztę pokrywają środki unijne.  
 
Nie było więcej pytań, przystąpiono do kolejnego punktu posiedzenia.  
 
     PUNKT 17 
Akcja Zima 2018. 

 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że zwiększa się liczba uczestników zajęć półkolonii w ramach ferii zimowych, zwiększa się 
też liczba godzin. W ubiegłym roku koszt „akcji zima” wyniósł 556 tys. zł, zaś w tym roku 
biorąc pod uwagę zapotrzebowanie będzie większy. 20 zgłoszonych placówek deklaruje 
opiekę powyżej 8 godzin, pozostałe zapewniają 8-godzinną opiekę, 46 placówek proponuje 
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również ciepły posiłek w trakcie zajęć. Wśród proponowanych zajęć są m.in. zajęcia 
plastyczne, teatralne, informatyczne, sportowe, muzyczne.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Zapytała jak przedstawia się sytuacja z zapisami do Pałacu Młodzieży, bo jest wiele sygnałów 
o trudnościach z dostaniem się na zajęcia. Drugie pytanie: czy są placówki, które chciały 
przystąpić do akcji „zima”, ale trzeba było im odmówić ze względu na finanse.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że w kwestii Pałacu Młodzieży na jutro jest zaplanowane spotkanie z panią dyrektor, na 
którym będzie omawiana m.in. sprawa dostępu do zajęć w ramach akcji „zima”. W 
odpowiedzi na drugie pytanie poinformował, że wszystkie szkoły, które się zgłosiły będą 
prały udział w akcji „zima”.  
  
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji  
Zapytała czy nauczyciele dostaną dodatkowe wynagrodzenie za akcję „zima”.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego potwierdził, że 
nauczyciele będą zarabiali 40 zł brutto za godzinę pracy.  
 
Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji poinformował, że uczestniczył w 
otwarciu boiska przy ul. Czajkowskiego, podczas którego padały zarzuty, że dzieci nie są 
wpuszczane na boisko, w związku z czym zaproponował, aby rozpropagować zasady 
korzystania z boisk.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego poinformował, 
że planuje się utworzenie dzielnicowych centrów sportu, których pracą będzie kierował 
koordynator i wtedy mogła by być rozpowszechniona informacja, na jakich zasadach 
mieszkańcy mogą korzystać z boiska.  
 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zapytała czy jest możliwość zrobienia 
lodowiska na niektórych boiskach.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego odpowiedział, 
że jest bardzo duży koszt utrzymania lodowiska, dlatego miasto nie będzie się na to 
decydowało.  

 
     PUNKT 18 
Formy komunikacji na linii Miasto – Dyrektorzy szkół – Nauczyciele- Rodzice 

 
Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji zasygnalizowała, że jest pozytywnie 
zaskoczona dużą aktywnością rad rodziców.  
 
Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego potwierdził, że 
jest coraz większa aktywność rad rodziców. Natomiast odnosząc się do form komunikacji na 
linii miasto – dyrektorzy szkół – nauczyciele- rodzice, poinformował, że został wydany 
przewodnik po edukacji, w którym miasto wyjaśnia jak funkcjonuje system edukacji, jakie 
są role poszczególnych organów, są prezentacje placówek od przedszkola do szkół 
ponadpodstawowych. Poradnik jest dostępny na stronie gdansk.pl.  
 
     PUNKT 19 
Sprawy bieżące, wolne wnioski, korespondencja 
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Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

Mamy pismo od Rady Rodziców przy Szkołach CONRADINUM w Gdańsku, państwo są 

zdecydowanie przeciwni powstaniu bursy w państwa obiekcie.  

 

Rodzic z sali 

Nie tylko.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

Generalnie, dopiero przed komisją dowiedziałam się, że dzisiaj państwo będziecie. Pan 

dyrektor jest sam i być może nie będzie mógł na wszystkie pytania państwu odpowiedzieć, 

dlatego proszę o wyrozumiałość. Nie ma części radnych, zostaliśmy we czwórkę. Dlatego 

prosiłabym żebyśmy nie podejmowali dzisiaj zbyt szerokiej dyskusji, ponieważ w 

międzyczasie zadzwoniłam do prezydenta Kowalczuka i dowiedziałam się, że są państwo w 

terminie późniejszym zaproszeni na rozmowy odnośnie tej zmiany, która ma dotyczyć 

Conradinum.  

 

Rodzic z sali 

Nic jeszcze o tym nie wiemy.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

Nie wiecie, bo ja się dowiedziałam o tym przed komisją. Jak się dowiedziałam, że 

przyjdziecie zadzwoniłam do prezydenta Kowalczuka. 

  

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Proszę powiedzieć czego dotyczą obawy.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

Proszę, aby jedna osoba zreferowała i przedstawiła z czym państwo do nas przyszli.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Witam, nazywam się Joanna Chreberska, jestem zastępcą przewodniczącej Rady Rodziców, 

tutaj jest pani przewodnicząca, ale oddała mi głos, dziękuję bardzo. Jesteśmy rodzicami 

uczniów, uczących się obecnie, ale również jak np. ja jestem żoną absolwenta, więc 

reprezentuję dwie strony zainteresowane tym konfliktem. Ale chciałabym nadmienić jedno 

co się nasuwało podczas całego tego spotkania – CONRADINUM liczy sobie ponad 220 lat i jest 

obecnie chyba najstarszą placówką, w Gdyni  nie ma tak starej placówki.  Sprawa nie dotyczy 

tylko obecnego roku, sprawa dotyczy również zeszłego roku szkolnego, mianowicie byliśmy 

z kolegą i z koleżankami w radzie rodziców również w zeszłym roku i wówczas w 

CONRADINUM zapatrywano  się aby przekształcić nowy budynek, nowe pomieszczenia na 

Gdańskie Centrum Usług Wspólnych, aby pracownicy mieli nową placówkę. Uczestniczyliśmy 

w tym procesie, bardzo się ucieszyliśmy, że to jednak nie miało miejsca i nasi  

uczniowie mogli uczyć się dalej. W obecnym roku jest nowy pomysł, mianowicie żeby 

powstała tam bursa. Teraz pytanie – ponieważ bursę CONRADINUM jako CONRADINUM posiada 

swoją, a tam część naszego budynku, w której nasi uczniowie mają zajęcia, ma być 

przekształcona na bursę dla uczniów „łączności”. Ale dlaczego? Dlatego, że bursa „łączności” 

ma zostać oddana na pomieszczenia tradycyjne dla „łączności”. Więc się pytam – czym 

różnią się nasi uczniowie, mój syn, który jest uczniem tej szkoły drugi rok, mój mąż uczył 

się w tej szkole, mam jeszcze 3-letnią córkę, która mam nadzieję, że też będzie mogła 

chodzić do tej szkoły.  
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Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

Wie pani czym się różni? Menadżerem zarządzającym. Pani dyrektor CONRADINUM nie radzi 

sobie  zarządzaniem placówką. A dyrekcja „łączności” idzie trochę bardziej z duchem czasu. 

Pomieszczenia na 1000 osób, które są w CONRADINUM, nie są w pełni wykorzystane, bo 

dzisiaj to jest 400 uczniów. Polityka zarządzająca pani dyrektor prowadzi do tego, że coraz 

mniej młodzieży chce się w CONRADINUM uczyć. Dlatego m.in. jest szansa na wykorzystanie 

pomieszczeń.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Ja rozumiem.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

Proszę zmobilizować dyrekcję, żeby wzięła się do pracy i ściągnęła młodzież z ulicy, z rynku 

bo niestety pani dyrektor tego nie czyni.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Pani dyrektor jest dyrektorem CONRADINUM 20 lat. 

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji  

To już chyba trochę za długo.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Nie wiem, nie jestem osobą, która mogłaby to ocenić, pani dyrektor była wychowawcą 

mojego męża, a obecnie jest dyrektorem mojego syna. Placówka się rozwinęła… 

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Zwinęła się. Na przestrzeni lat od kiedy szkołę kończył pani mąż, placówka się zwinęła.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Powstały nowe sale lekcyjne, nowe kierunki i chciałabym również zwrócić uwagę na to, że 

jak pani dyrektor składała oferty na nowe kierunki kształcenia, z tego co my wiemy zostały 

one odrzucane. Więc jeżeli coś takiego ma miejsce, to jest to niezgodne z tym, że placówka 

ma się rozwijać. Jeżeli mamy konflikt personalny, to dlaczego ma to dotyczyć i krzywdzić 

nasze dzieci.  

 

Rodzic z sali  

Te pracownie były świeżo wyposażone, rok temu były doposażone.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Zanim zabrniemy dalej w tych tezach, chciałbym się odnieść. Ja biorę udział w tych 

rozmowach ze strony Wydziału Rozwoju Społecznego, spotykamy się z panią dyrektor 

regularnie. Po pierwsze nie ma żadnych zakusów na likwidacje CONRADINUM, po drugie nie 

mówimy o budowaniu bursy w nowym obiekcie CONRADINUM. Nie ma mowy żebyśmy zabrali 

pracownie z CONRADINUM. To co rozważaliśmy z panią dyrektor podczas naszego ostatniego 

spotkania, to było powiększenie terenu bursy, który w tej chwili kończy się łącznikiem 

między budynkiem bursy, a budynkiem CONRADINUM, o zabudowę tylko tej części korytarza 

od klatki schodowej do łącznika. Nie mówimy o żadnych pracowniach, o żadnych miejscach 

dydaktycznych. Zdaje się, że na tym terenie, o którym mówimy czyli na parterze i I piętrze 

mamy do czynienia z jedną pracownią.  
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Pani Joanna Chreberska  

Ale chciałabym zwrócić uwagę tylko na jedną rzecz – mianowicie na obecną chwilę jest 

potrzeba…Nawet jeżeli mamy te 50 miejsc potrzebnych dla państwa… Za chwilkę mamy 

podwójny rocznik zarówno w CONRADINUM, jak i w „łączności” i wówczas tych miejsc 

potrzeba będzie więcej.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Ja nie mogę tego przyjąć, bazujecie tylko na jednej tezie, a mówimy tu o prognozie rozwoju 

placówki, ja od ponad roku wspieram panią dyrektor w tym rozwoju, pani dyrektor nie ma 

pomysłu na nowe zawody, nasze ostatnie spotkanie skończyło się stwierdzeniem (pani 

przewodnicząca może potwierdzić), że powinniśmy „odłożyć na półkę” nowe zawody, 

żebyśmy rozwijali to co w tej chwili macie.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

I pani dyrektor się na to zgodziła. I zgodziła się na bursę.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Zawody, które były proponowane były powielane w innych placówkach.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Ale my się teraz skupiamy, zwróćcie państwo uwagę na osobie pani dyrektor.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Ja pokazuję błąd. Mówimy tu o matematycznym rozwoju placówki i jednym roczniku. Jeżeli 

patrzymy na prognozy, które pani dyrektor przygotowała, która rozumiem, że konsultowała 

z rada rodziców,  nie bardzo rozumiem na czym polega wzrost 400 dzieci do 800 dzieci w 

przyszłym roku, gdzie nie mamy podwójnego rocznika. To jest tak optymistyczne założenie, 

które się nie ziści. Jeżeli w tej chwili do szkoły branżowej był zerowy nabór, to on nadal 

będzie zerowy, to jest czysta matematyka. Jedyne co możemy zrobić to unowocześnić te 

zawody, które teraz mamy, czyli w ramach tego RPO, o którym państwo słyszeli są 

dedykowane pracownie, które będą zrobione w przyszłym roku i wraz z tymi pracowniami 

idzie cały remont korytarzy. Chciałbym żebyście państwo mieli obraz jak wyglądają 

rozmowy, nie zabieramy żadnej pracowni z nowej części budynku, nie zabieramy żadnej 

części od klatki schodowej przez całą starą część budynku.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Ale dlaczego wówczas nie poświęcicie na bursę, która będzie miała większe zapotrzebowanie 

od kolejnego rocznika, dlaczego nie wykorzystacie budynku, który stoi wolno?  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Powtarza pani to samo co pani dyrektor.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Nie można generalizować, że ja używam czyiś słów bo jestem wolnym człowiekiem.  Mnie 

nie było na tym spotkaniu, może trzeba było nas też zaprosić.   

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Po pierwsze żadna ostateczna decyzja nie została jeszcze podjęta. Robimy teraz analizy, 

taką pracę musimy teraz zrobić, natomiast pamiętajmy, że w innych obiektach będą 
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ponoszone przez nas koszty. W tej bursie to nie są tylko dzieci z CONRADINUM, to jest bursa 

otwarta dla innych uczniów.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Ja rozumiem. Ponieważ u mojego syna w klasie są uczniowie, którzy korzystają z tej bursy 

dlatego personalnie do tego problemu podchodzę.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Podwójny rocznik, który będziemy mieli w roku 2019, który państwo widza jako szansę dla 

rozwoju placówki, to jest jedyny moment który możemy wykorzystać do ratowania takich 

placówek jak CONRADINUM. Jeżeli my wtedy nie zapewnimy dodatkowych miejsc dla 

uczniów, to ci uczniowie tam nie przyjdą. Jeżeli nie zapewnimy tych 50 miejsc w bursie dla 

tych uczniów z CONRADINUM, to tego podwójnego rocznika nie będziecie mieli i go nie 

zobaczycie.  

 

Rodzic z sali  

Ja nie widzę związku, przedstawił pan CONRADINUM tak jakby było na skraju upadku. 

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

CONRADINUM w tej chwili powoli upada, państwo w czasach świetności mieliście 1500 dzieci, 

teraz mamy 400 uczniów i zerowy nabór do szkoły branżowej.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Ale to nie jest sposób na rozwiązanie problemu, który pan widzi jako urzędnik. To nie jest 

sposób na rozwiązanie tego problemu upychać tam inne rzeczy niż sale lekcyjne.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Ale o jakich salach lekcyjnych, które my próbujemy zabrać państwo mówicie?  

 

Pani Joanna Chreberska  

Zrozumcie mnie jako rodzica, w zeszłym roku jedna rzecz, w tym roku druga rzecz,  a jaki 

pomysł będzie w przyszłym roku?  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Do pani dyrektor CONRADINUM został przekazany protokół z naszego spotkania, z 

ustaleniami. Na spotkaniu była tez obecna pani dyrektor Banach – dyrektor bursy, gdzie 

wyraźnie określaliśmy do którego miejsca byłaby bursa.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Bardzo się cieszę, że będzie spotkanie również z rodzicami. Czy mogłabym się dowiedzieć w 

jakim terminie?  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Pan prezydent na pewno przekaże państwu zaproszenie.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Ale czy to będzie jeszcze w tym roku?  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego  

Ja nie będę wypowiadał się za pana prezydenta i jego plany ale myślę, że jak najszybciej.  
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Pani Joanna Chreberska  

Czy mogę pana prosić o zanotowanie naszych namiarów, aby taka informacja do nas 

docierała bezpośrednio?  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Proponuję wymienić się swoimi kontaktami.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Żadna decyzja dotycząca CONRADINUM nie zapadnie bez waszego udziału. Nikt was nie 

oszuka i nikt nie zrobi krzywdy waszym dzieciom. Pani dyrektor robi bardzo dużo złej roboty, 

pani dyrektor powinna się zająć edukacją.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Bardzo mi się nie podoba forma skarżenia na nieobecnego.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Pani dyrektor na spotkaniu z nami zgodziła się na wszystko, zgodziła się na bursę. 

 

Pani Joanna Chreberska  

Ale pani dyrektor nie rozmawiała z nami  o was,  mówiąc o konkretnych osobach, tylko 

poinformowała o sytuacji.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Ale wiedząc, że z nami już wszystko ustaliła.  

 

Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty i 

Wychowania NSZZ Solidarność 

Proszę nie mówić, że wszystko jest ustalone bo jest rozpatrywane.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Jest ustalone, że jest zgoda pani dyrektor na bursę.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Bardzo chcielibyśmy uczestniczyć w procesie jakimkolwiek, który dotyczy CONRADINUM 

ponieważ tam uczą się nasze dzieci.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Nam wszystkim gdańszczanom CONRADINUM jest bliska i nie pozwolimy jej zniszczyć. Musimy 

panią dyrektor zmobilizować do pracy twórczej, menadżerskiej.  

 

Rodzic z sali 

Ja nie widzę związku pomiędzy pracą pani dyrektor, a bursą.  

 

Radna Anna Wirska – członek komisji  

Państwo się boicie o to, że zabranie pomieszczeń na inną instytucję źle wpłynie na rozwój 

szkoły.  

 

Rodzic z sali 
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Dzisiaj jest pani dyrektor, ale może za 10 lat już pani dyrektor nie będzie i będzie  ktoś inny 

ale tego co zostanie zabrane już nikt nam nie wróci.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Pani dyrektor już nie będzie bo odejdzie na emeryturę.  

 

Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty i 

Wychowania NSZZ Solidarność 

My protestujemy wobec takiej opinii jaką pani wyraża wobec pani dyrektor. Pani dyrektor 

miała do tej pory dobre ceny a w tej chwili pani ją dyskredytuje w oczach rodziców.  

 

Radna Anna Wirska – członek komisji  

Musi być spotkanie na którym będą obecni wszyscy zainteresowani. 

 

Pani Joanna Chreberska  

Chciałam zaznaczyć, że nasi uczniowie są już pełnoletni więc chciałabym a ni oni również 

byli obecni na takim spotkaniu. Obawiamy się, że po jeden sali pójdzie kolejna sala i to jest 

taka otwarta furtka do dewastacji tego co ktoś jednak zbudował przez te 20 lat, mimo że 

pani tego nie docenia.  

 

Rodzic z sali 

Szanujmy człowieka bo tu każdy oddał serce, zarówno nauczyciele jak i pani dyrektor. 

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Nie wiem jak pani dyrektor relacjonuje spotkania ze mną, ale myślę, że pani dyrektor może 

potwierdzić, że rozmawiamy ze sobą otwarcie i każda rzecz jest z panią dyrektor omawiana 

uczciwie i szczerze. Rozmawialiśmy z panią dyrektor jakie przestrzenie byłyby wyznaczone 

i gdzie kończy się granica. Zaczynają się projekty ze środków unijnych. Państwo wiecie jak 

to wygląda.  

 

Rodzic z sali  

Ale teraz oddamy jedno pomieszczenie a później będziemy musieli oddać kolejny i zostanie 

nam „stary budynek”.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

W ogóle nie wchodziliśmy do tego drugiego budynku na tym spotkaniu. Protokół ze spotkania 

został przekazany pani dyrektor do wiadomości i do dyrektora bursy. Nie zakładał w ogóle 

przestrzeni w nowym budynku.  

 

Rodzic z sali  

Ja ciągle nie widzę żadnego związku.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

W tej chwili 60% dzieci z bursy chodzi do  CONRADINUM, spora część dzieci dojeżdża spoza 

Gdańska.  

 

Pani Bogumiła Bieniasz – Kierownik Referatu Edukacji i Wychowania w Wydziale Rozwoju 

Społecznego 

Taka jest idea bursy, że korzystają z niej uczniowie z różnych szkół gdańskich.  
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Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Dla mnie najważniejsze jest, że gospodarujemy budynkiem. Założenie, że zabranie szkole 

części korytarzowej spowoduje uszczuplenie miejsc jest niewłaściwe bo ja tam widzę 

szansę, dla tych dzieci które mogłyby do tej bursy przyjechać 

 

Pani Joanna Chreberska  

To jest pana punkt widzenia, a nasz jest taki, że za jednym pomieszczeniem pójdą inne.  

Teraz musimy znaleźć taki kompromis, który zadowoli i uczniów łączności, szkoły w Nowym 

Porcie, CONRADINUM ale i nas rodziców, nauczycieli, którzy nie czują komfortu pracy w tej 

placówce bo czują że coś się dzieje.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Ale na żadnym spotkaniu z panią dyrektor nie pada hasło” „tylko proszę z tym nie wychodzić 

do rady rodziców”. Doskonale wiemy, że ta informacja wychodzi od pani dyrektor. Jedyne 

co chce wytłumaczyć, to nie zagwarantuję pani w tym miejscu co się będzie działo z 

edukacją za 20 lat.  

 

Rodzic  

Wszyscy mamy przed sobą niewiadomą, a chcielibyśmy mieć świadomość, że nasze dzieci i 

kolejne dzieci będą miały możliwość uczenia się w takiej placówce, w której sobie ono 

wybierze z takimi możliwościami jakie ta szkoła może dać. I żebym ja wiedziała, że ja się 

mogę dobrze czuć w Gdańsku, do którego przyjechałam na studia i w którym zostałam, żeby 

pan też to rozumiał.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Te osoby, które były na tym spotkaniu mogą potwierdzić chęć wsparcia pani dyrektor w 

budowaniu nowoczesnej szkoły, ale tez w oparciu o realne zagrożenia.  

 

Rodzic  

Jeżeli są państwo niezadowoleni z pracy pani dyrektor, to na pewno nie polepszy tego 

przebudowania korytarza na bursę.  

 

Radny Andrzej Kowalczys – Wiceprzewodniczący Komisji  

Padło tu troszeczkę ugogólnień z każdej ze stron. Ani pan dyrektor, ani członkowie związków 

zawodowych, może poza panią Bożeną nic o ocenie pracy pani dyrektor nie mówili, jeżeli 

już to były to pojedyncze głosy.  

 

Pani Joanna Chreberska  

Dziękuję za to zdanie ponieważ jest to dosyć istotne, bo tak jednym zdaniem przekreślić 

kogoś… 

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Ale nikt tu nikogo nie przekreśla. Nie uogólniajmy i nie nadinterpretujmy.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Nie możemy do tego podejść, że z 400 dzieci zbudujemy 800 w przyszłym roku bo to 

założenie nie jest niczym podparte.   

 

Pani Bożena Brauer – Przewodnicząca Komisji Międzyzakładowej Pracowników Oświaty i 

Wychowania NSZZ Solidarność 
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Ale zmienia się trochę gospodarka i nie było zainteresowania tymi zawodami więc dajmy 

szansę i zobaczmy jak się będzie rozwijała ta dziedzina.  

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Żyjemy w czasach kiedy pracodawca jest w stanie przygotować swojego pracownika poprzez 

kilkumiesięczny kurs.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Na pewno nie jest to ostatnia rozmowa dlatego warto by było spotkać się w szerszym gronie,  

żeby były wszystkie zainteresowane strony, tak żeby pani dyrektor również mogła obronić 

siebie bo dzisiaj jej nie ma. Ja byłam zwolenniczką zaproszenia pani dyrektor, niestety nie 

wszyscy radni się na to zgodzili, uważali że to nie jest czas na zapraszanie na komisję. W 

związku z tym, że temat jest gorący i jest bliski nam wszystkim… Chciałabym żeby pani 

dyrektor była menadżerem i  nie raz to powiedziałam „drogie panie, bierzcie się do roboty”.  

Powiedziałam to na tym spotkaniu bez żadnego szemrania po kątach.  

 

Rodzic 

A propos istnieje możliwość zatrudnienia dyrektora jako menadżera, a nie jako dyrektora.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Nie wszyscy mają predyspozycje menadżerskie, nie każdy pedagog nadaje się na menadżera. 

Dzisiaj na pewno niczego nie rozstrzygniemy, niepotrzebnie się tylko na koniec pokłócimy. 

Pan prezydent Kowalczuk powiedział, że będziecie państwo zaproszeni na spotkanie i bez 

was nie zostaną podjęte żadne decyzje i proszę cierpliwie na to spotkanie czekać. 

 

Pani Joanna Chreberska  

Chciałam podziękować panu panie dyrektorze za tę rozmowę.   

 

Pan Grzegorz Kryger – Zastępca Dyrektora Wydziału Rozwoju Społecznego 

Ja też bym nie chciał, żeby pani myślała że mam jakieś zakusy na…Naprawdę jest pełna 

otwartość.  

 

Radna Żaneta Geryk – Przewodnicząca Komisji Edukacji 

Dziękuję bardzo. Nie ma więcej głosów. Zamykam posiedzenie komisji.  

 

      Przewodnicząca Komisji Edukacji  

       Rady Miasta Gdańska 

 

          Dr Żaneta Geryk 
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